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Abstract (en)
[origin: WO8906560A1] The surf board of the invention is of the type having a wasp-waist profile, in other words a surf board which has dimension
lines (6, 7) which are curved inwardly, and wherein the bindings (12, 13) form each an angle with a line perpendicular to the longitudinal axis of the
ski. According to the invention, both dimensional lines (6, 7) are longitudinally offset with respect to each other and are positioned in such a way that
the point of deepest curvature of each dimensional line is situated on the symmetry axis of axes passing through both bindings.

Abstract (fr)
Ce surf du type comportant un profil en taille de guêpe, c'est-à-dire des lignes de cote (6,7) incurvées vers l'intérieur dans la zone du patin, et dans
lequel les fixations (12,13) forment chacune un angle avec une ligne perpendiculaire à l'axe longitudinal du ski. Selon l'invention les deux lignes de
cote (6,7) sont décalées longitudinalement l'une par rapport à l'autre et sont positionnées de telle sorte que le point le plus incurvé de chaque ligne
de cote se trouve situé sur l'axe de symétrie des axes passant par les deux fixations.
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